
Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva ( OcZ) obce Záriečie zo dňa 14.09.2022 

Program :             Podľa priloženej pozvánky 

Prítomní :             Anna Beňová, Mgr. Katarína Daníková, Andrea  Nosková, Ing. Rastislav  

                             Kredatus, Štefan Chodúr Milan Lišanik, Miloš Zvonek 

Ospravedlnení:     - 

Overovatelia:       Štefan Chodúr, Miloš Zvonek 

Prizvaní:               - 

Zapisovateľ:        Ing. Andrea  Pecková 

Obsah : Starosta privítal poslancov, zhodnotil, že sú  prítomní všetci siedmi poslanci, otvoril 

zasadnutie obecného zastupiteľstva. Zasadnutie je uznášania schopné.   

►  Obecné zastupiteľstvo (ďalej OcZ) schválilo doplnenie programu zasadnutia v bode 6 – 

prerokovanie zmeny rozpočtu na základe žiadosti ZŠ s MŠ Záriečie zo dňa 7.9.2022. 

►   V treťom bode programu starosta informoval  o pripravovanom stretnutí v Lidečku 

sobotu 17.9.2022 o 13 hod., ktoré je v rámci projektu z INTERREG V-A Lidečko a Záriečie 

společne. Vystúpi FS Záriečanka  a budú pripravené rôzne súťaže v rámci akcie -   Netradiční 

hry.  Súťažiť za Záriečie by mali dve družstvá – jedno  zložené z členom FS Záriečanka 

a jedno z poslancov a ostatných prítomných zo zástupcov školy. 

30.9.2022 bude stretnutie zastupiteľstiev oboch obcí v Záriečí o 16 hod. Disciplíny sa 

prispôsobia podľa možnosti využiť sály kultúrneho domu. Vo veľkej zasadačke  KD bude 

prezentácia obce. Trvanie akcie sa odhaduje tak na 3 hod. 

►     Vo štvrtom bode sa prerokovala žiadosť, sťažnosti podané za posledné obdobie.  

Žiadosť p. Albertovej – o premenovanie školy na „ ZŠ s MŠ Jána Geryka“ alebo „ M.R. 

Štefánika“ – poslanci uvážili potrebu verejnej diskusie, tiež vyjadrenie samotnej školy. 

Uvedené sa nehodí riešiť na poslednú chvíľu, po komunálnych voľbách sa tým bude zaoberať 

nové zastupiteľstvo. Ďalej pokračovala diskusia k žiadosti ZŠ s MŠ o navýšenie finančných 

prostriedkov na odmeny podľa Dodatku č.1 Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa pre 

zamestnávateľov, ktorí pri odmeňovaní postupujú podľa zákona č. 553/2003 Z.z. Hlasovanie 

sa zlúči s hlasovaním o zmene rozpočtu  v bode 6. 

Ďalej starosta informoval o žiadosti p. Daníkovej ohľadom preverenia prác na hrobovom 

miesta p. Kubaša. Starosta zvolal konanie na mieste, kde sa prítomní dohodli o spoločnom 

vyriešení problému. 

Ďalej informoval o podanej sťažnosti Marmana ml. na susedské aktivity p. Madalovej pri 

súp.č.. Poslanci poverili starostu o riešenie na mieste, bez potreby zvolania Komisie pre 

verejný poriadok.   

►    V piatom bode programu ekonómka obce z dôvodu rekonštrukcie  budovy obecného 

úradu  a kultúrneho domu a tiež ukončenia volebného obdobia pripravila podklady pre 

inventarizáciu  majetku k 30.9.2022, jednotlivý poslanci dostali menovacie dekréty.   

► V bode šesť starosta  informoval o nasledovnom : 

- projekt opatrovateľskej služby – p. Bošková nastupuje na dlhodobú PN, informoval rodiny 

kde opatruje a manažéra projektu. Dnes sa bola informovať o miesto na zastupovanie pani 

z Lysej pod Makytou, treba aby sa nakontaktovala s rodinami a navštívila opatrované osoby. 

Problém bude, ak sa nenájde opatrovateľka, potom sa bude prehodnocovať projekt. 

- Baška Tour – zastavil sa v ZŠ s MŠ Záriečie, kde si prezrel zmodernizované učebne 

financované z projektu IROP. Kontrola projektu na mieste je nahlásená na 22.9.2022. 

- Náter strechy na LA  - skoro sa natrela celá plocha, pre dážď sa museli práce prerušiť. 

Poslali ponuku cca 3000,- Eur na opravu šindľových striešok v Klecenci. Poslanci po diskusii 

posunuli akciu na budúci rok.    



- Asfaltovanie MK k bytovkám – p. Brtiš vykonal výšková zameranie terénu, na UO 

Považská Bystrica je podaná žiadosť o prekvalifikovanie druhu pozemku, spracovaná je 

projektová dokumentácia, je potrebné vykonať verejné obstarávanie na dodávateľa prác 

a stavebné povolenie. 

Následne sa rozbehla diskusia medzi p. Zvonkom a Kredatusom o čerpaní rezervného fondu, 

kde p. Kredatus je za 60000,- € zostatok na ďalšie rozpočtové obdobie. 

- Zmena rozpočtu č.3/2022 – z dôvodu navýšenia financií odmien pre ZŠ s MŠ Záriečie. 

Poslanci zmenu schválili. 

V závere zasadnutia  poslanci predniesli postrehy a požiadavka občanov :  

p. Nosková – na podnet p. Hudákovej, ktorá nemá kam vyložiť vrece pre zber plastov 

v Klecenci, P. Furo umiestnil žlté kontajnery na stojisku na Vrátach. 

p. Zvonek – na hody 25.9.2022 budú dobrovoľníci z DHZ variť guláš a poriadať tombolu, 

zapožičaný majú stan z Vydrnej,  v sobotu bude hodový futbalový zápas. 

p. Daníkova – upozornila na nefungujúce rozhlasy na Otočku a v Klecenci. Starosta upozornil 

že obec nemá plošinu na ich opravu, treba dlhšie obdobie, kým sa objedná a opraví sa viac 

vecí naraz. 

V ďalšej diskusii sa poslanci dohodli na akcii – Posedenie so 70 a viac ročnými, kde sa budú 

preberať 7,- € poukážky, termín 9. alebo 16.10.2022. Vítanie detí sa bude konať až po 

komunálnych voľbách. Termín verejného zhromaždenia občanov je 21.10.2022 o 18 hod 

v KD Záriečie.  

      

Následne starosta  poďakoval prítomným za účasť a ukončil zastupiteľstvo. 

  

 

 

 Zapísala :          Ing. Andrea Pecková   

 

 

 

  Overovatelia: :  Štefan Chodúr                                                            Ing. Jozef Kollár 

                            Miloš Zvonek                                                                starosta obce     


